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P R O T O K Ó Ł  Nr VI/11 
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy  

z dnia 31 stycznia 2011 roku 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 
Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki od nr 2 do nr 11. 
 
Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  
w Trzebnicy. Początek obrad godz. 14:40.  
Stan radnych – 21, obecnych – 21. 
 
Przewodniczący Karol Idzik słowami „otwieram obrady VI sesje Rady Miejskiej” 
dokonał jej otwarcia. Powiedział, że do porządku obrad konieczna jest zmiana 
polegająca na uzupełnieniu porządku o projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy Trzebnica na 2011 rok. Projekt uchwały został wręczony radnym przed sesją, a 
przewodniczący zaproponował aby wprowadzić go do porządku obrad jako punkt 6a. 
Radny Jan Darowski zapytał jaka jest przyczyna wprowadzania projektu tej uchwały 
tak późno? 
Przewodniczący Idzik powiedział, że na to pytanie odpowie pani skarbnik w punkcie 
porządku obrad przeznaczonym do omawiania tego projektu.  
Następnie przeszedł do  przeprowadzenia głosowania nad zaproponowana zmianą 
porządku obrad: „za” - 11, „przeciw” - 4, „wstrzymał si ę” - 4. Porządek został 
zmieniony.   
Po zmianie porządek spotkania przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach i decyzjach od 

ostatniej sesji Rady.  
4. Przyjecie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 
5. Podjęcie uchwały Nr VI/40/11 w sprawie wstąpienia, na miejsce radnej 

Jadwigi Janiszewskiej, kandydata z tej samej listy, pana Mateusza Stanisza i 
złożenie ślubowania. 

6. Podjęcie uchwały Nr VI/41/11 w sprawie wstąpienia, na miejsce radnego 
Daniela Piotra Buczaka, kandydata z tej samej listy, pana Andrzeja Krzysztofa 
Łoposzko i złożenie ślubowania. 

6a. Podjęcie uchwały Nr VI/42/11 w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica  
 na 2011 rok. 
7. Podjęcie uchwały Nr VI/43/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/10 Rady 

Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych 
(odwołanie ze składu komisji).  

8. Podjęcie uchwały Nr VI/44/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/10 Rady 
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Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych 
(uzupełnienie składu komisji).  

9. Podjęcie uchwały Nr VI/45/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/10 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy (odwołanie). 

10. Podjęcie uchwały Nr VI/46/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/10 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy (wybór).   

11. Podjęcie uchwały Nr VI/47/11 w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy. 

12. Podjęcie uchwały Nr VI/48/11 w sprawie wyboru przewodniczącej-/ego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy.  

13. Podjęcie uchwały Nr VI/49/11 w sprawie planu pracy Komisji ds. 
obywatelskich, samorządu, porządku publicznego, opieki społecznej i zdrowia 
na 2011 rok.  

14. Wolne wnioski. 
15. Interpelacje i zapytania. 
16. Komunikaty. 
17. Zamknięcie obrad VI sesji.  

 
 Ad.3. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach  
i decyzjach od ostatniej sesji Rady.  
Burmistrz Długozima powiedział, że ostatnia sesja odbyła się 24 stycznia 2011 roku. 
Najważniejsze sprawy to: 

1) Przygotowanie  projektów uchwał na dzisiejszą sesję 
2) Wydanie zarządzeń w sprawie: 

 - przyznania stypendium Burmistrza Gminy Trzebnica dla uzdolnionych uczniów 
szkół prowadzonych przez samorząd gminy; 
 - przyznania stypendium Jana Pawła II dla uzdolnionych uczniów z niezamożnych 
rodzin; 
 - nadanie numerów porządkowych dla nieruchomości zabudowanej położonej we 
wsi Masłów i Szczytkowice. 
 Ad.4. Przyjecie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z III sesji Rady Miejskiej: 
„za” - 19, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 0. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie.  
 Ad.5. Podjęcie uchwały Nr VI/40/11 w sprawie wstąpienia, na miejsce radnej 
Jadwigi Janiszewskiej, kandydata z tej samej listy, pana Mateusza Stanisza i złożenie 
ślubowania. 
Przewodniczący Rady poinformował, że Krajowe Biuro Wyborcze podało 
informację, że kolejną osobą z listy, która obejmie mandat po radnej Jadwidze 
Janiszewskiej jest Mateusz Stanisz. W związku z czym przygotowany został projekt 
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niniejszej uchwały. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały: „za” - 19, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Przewodniczący Idzik, powiedział, że zgodnie z art.23a ustawy o samorządzie 
gminnym radny przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składa ślubowanie. 
Wyjaśnił, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty ślubowania 
radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”, mogą dodać „tak mi dopomóż Bóg”. 
Następnie Przewodniczący odczytał rotę ślubowania „wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
Radny Mateusz Stanisz na stojąc odpowiedział „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  
 Ad.6. Podjęcie uchwały Nr VI/41/11 w sprawie wstąpienia, na miejsce radnego 
Daniela Piotra Buczaka, kandydata z tej samej listy, pana Andrzeja Krzysztofa 
Łoposzko i złożenie ślubowania. 
Przewodniczący poddał uchwała pod głosowanie: „za” - 20, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Przewodniczący Karol Idzik odczytał rotę ślubowania „wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 
Radny Andrzej Łoposzko stojąc odpowiedział „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”  
 Ad.6a. Podjęcie uchwały Nr VI/42/11 w sprawie zmian w budżecie gminy 
Trzebnica na 2011 rok. 
Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że konieczność wprowadzenia tego projektu 
uchwały wynika z bardzo intensywnego rozwoju gminy. W związku z tym, że kolejna 
sesja planowana jest na miesiąc marzec, wystąpiła konieczność wprowadzenia 
pewnych zmian do budżetu już teraz. Skarbnik Krokowska powiedziała, że w 
projekcie uchwały zostaje zwiększona dotacja celowa na rewitalizację Parku 
Solidarności polegająca na przywróceniu funkcji uzdrowiskowo – parkowej z 
zielenią urządzoną i elementami małej architektury. Zabezpieczono środki na nowe 
zadania inwestycyjne : 

− modernizację infrastruktury technicznej na ul. Wiosennej 
− utworzenie pieszych i rowerowych szlaków turystycznych wraz z niezbędna 

infrastrukturą w Lesie Bukowym w Trzebnicy 
− rozbudowa oświetlenia drogowego w Raszowie 
− budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu „moje boisko Orlik 

2012” w Ujeźdźcu Wielkim  
Radny Zenon Janiak zapytał czy zabezpieczone środki na modernizację ścieżek 
turystycznych w lesie bukowym dotyczą już zrobionych szlaków czy są to środki na 
odnowienie wcześniejszych szlaków? Radny powiedział, że w chwili obecnej szlaki, 
które były tam zrobione są zniszczone przez firmę, która zajmowała się wycinką 
drzew w lesie bukowym. 
Burmistrz Długozima powiedział, że radny ma racje, iż szlaki zostały zniszczone 
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przy wycince drzew. Środki zapisane w budżecie dotyczą pieniędzy za ścieżki, które 
były zrobione.  
Radny Janiak zapytał czy był zrobiony odbiór tych ścieżek? 
Burmistrz potwierdził, że taki odbiór się odbył.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał czy gmina prowadzi rozmowy z firma, która 
dokonała zniszczeń ścieżek i czy ma do tego prawo nie będąc właścicielem terenu?  
Burmistrz Marek Długozima odpowiedział, że jest dobra wola obu stron, a 
współpraca z nadleśnictwem Oborniki Śląskie, które są właścicielem terenu układa 
się dobrze.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał czy ktoś próbował już wycenić szkody jakie zostały 
zrobione?  
Burmistrz odpowiedział, że na razie robienie takiej wyceny nie ma sensu. 
Nadleśnictwo Oborniki Śląskie rozpoczęło teraz wycinkę drzew i to nie jest końcowy 
etap. Drzewa w lesie przez wiele lat nie były wycinane i jest bardzo dużo chorych 
drzew, które teraz trzeba usunąć. Robienie wyceny w tej chwili nie ma sensu, gdyż za 
chwile przy okazji wycinania drzew może zostać zniszczone coś innego.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał skąd zabezpieczona kwota na boisko Orlik w 
Ujeźdźcu Wielkim skoro nie znana jest jeszcze kwoty finalna i może być ona dużo 
wyższa? 
Burmistrz Długozima odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę, ale na razie gmina 
posiada takie wolne środki i postanowiono zapisać je właśnie na ten cel. W miarę 
napływu środków zwiększana będzie również kwota na to zadanie.  
Radny Janusz Szydłowski odniósł się do modernizacji infrastruktury technicznej na 
ul. Wiosennej. Przypomniał, że to zadanie miało być zlecone spółce „Wodnik”. 
Burmistrz Długozima zaprzeczył słowom radnego Szydłowskiego, gdyż nigdy nie 
mówił, że zadanie to będzie zlecone spółce „Wodnik”, a jedynie, że to zadanie 
powinna wykonać spółka „Wodnik”. Burmistrz uważa jednak, że ta droga musi być 
zrobiona, a później będą prowadzone rozmowy ze spółką o partycypacji w kosztach 
naprawy, bo droga ta w tej chwili stwarza zagrożenie.  
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 18, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 3. Uchwała została podjęta.  
 Ad.7. Podjęcie uchwały Nr VI/43/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/10 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych (odwołanie ze 
składu komisji).  
Radny Jan Darowski powiedział, że jego zdaniem taka uchwała jest zbędna, 
ponieważ z chwilą wygaszenia mandatów automatycznie osoby te nie mogą być 
członkami komisji. 
Przewodniczący Karol Idzik powiedział, że taki projekt został przygotowany  
i zaopiniowany przez służby prawne urzędu oraz burmistrz, a do radnych należy 
decyzja jak się opowiedzą w tej sprawie. 
Więcej uwag nie było. 
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Przewodniczący przeszedł do głosowanie projektu uchwały: „za” - 19, „przeciw” - 
0, „wstrzymał się” - 2. Uchwała została podjęta.  
 Ad.8. Podjęcie uchwały Nr VI/44/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/10 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie powołania 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych (uzupełnienie 
składu komisji).  
Przewodniczący Rady poinformował, że radni Mateusz Stanisz i Andrzej Łoposzko 
złożyli oświadczenia o chęci pracy w komisjach i na ich podstawie został 
przygotowany ten projekt uchwały. W komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego 
chęć pracy wyrazi radny Stanisz i radny Łoposzko. Natomiast w komisji ds. 
gospodarki komunalnej i ochrony środowiska pracować chce radny Andrzej 
Łoposzko.  
Radny Janusz Szydłowski zapytał czy istnieje jeszcze możliwość dopisania się do 
komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego? 
Przewodniczący Karol Idzik odpowiedział, że nie widzi przeciwwskazań. 
Radny Janusz Szydłowski poprosił o dopisanie jego osoby do komisji ds. budżetu i 
rozwoju gospodarczego. 
Więcej propozycji uzupełnienia składów komisji nie było. 
Przewodniczący poprosił radnych o dopisanie do projektu uchwały w §1 pkt.1  
radnego Janusza Szydłowskiego. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” - 21, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 0. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie.  
 Ad.9. Podjęcie uchwały Nr VI/45/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/10 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy (odwołanie). 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 19, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 2. Uchwała została podjęta.  
 Ad.10. Podjęcie uchwały Nr VI/46/11 w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/10 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 16 grudnia 2010 roku w sprawie wyboru 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy (wybór).   
Przewodniczący Idzik poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 
komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego. 
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Łoposzko.  
Radny Łoposzko wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny Wojciech Wróbel zgłosił kandydaturę radnego Adama Gubernata.  
Radny Gubernat wyraził zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było.  
Radny Jan Darowski zapytał radnego Andrzeja Łoposzko czy gmina Trzebnica ma 
jakieś kredyty lub jest obsługiwana przez bank, którego radny Łoposzko jest 
dyrektorem? 
Radny Andrzej Łoposzko odpowiedział, że w oddziale trzebnickim nie ma. 
Natomiast w banku PKO BP gmina ma zasięgnięte obligacje.  
Przewodniczący poinformował, że najpierw zostaną przegłosowane poszczególne 
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kandydatury, a później projekt uchwały. 
Przewodniczący przeszedł do głosowania kandydatury radnego Andrzeja Łoposzko 
na przewodniczącego komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego: „za” - 13, 
„przeciw” - 5, „wstrzymał si ę” - 3.  
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Adama Gubernata na 
przewodniczącego komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego: „za” - 8, 
„przeciw” - 8, „wstrzymał si ę” - 5.   
Na podstawie głosowania przewodniczący Rady poprosił radnych o wpisanie do 
projektu uchwały radnego Andrzeja Łoposzko i przeszedł go głosowania: „za” - 20, 
„przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 1. Uchwała została podjęta.  
 Ad.11. Podjęcie uchwały Nr VI/47/11 w sprawie powołania składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy. 
Przewodniczący powiedział, że na podstawie oświadczeń, do pracy w komisji 
rewizyjnej zgłosiły się następujące osoby: Barbara Trelińska, Tadeusz Cepiel, Jan 
Zielonka, Mateusz Stanisz, Andrzej Łoposzko, Adam Gubernat, Wojciech Wróbel, 
Paweł Wolski i Janusz Szydłowski.  
Przewodniczący Rady powiedział, że komisja rewizyjna powołana jest w celu 
kontroli działalności burmistrza i jednostek podległych więc siłą rzeczy ta komisja 
przynajmniej w najbliższym czasie będzie zajmowała się rokiem ubiegłym  
i wcześniejszym gdzie radny Adam Gubernat pełnił funkcję zastępcy burmistrza. W 
związku z powyższym, przewodniczący Rady zastanawia się czy to nie będzie 
kolidowało z praca radnego Gubernata w komisji rewizyjnej.  
Radny Adam Gubernat odpowiedział, że w sprawach dotyczących jego osoby 
wyłączy się z prac komisji.  
Radny Jan Darowski powiedział, że takie samo pytanie może zadać do radnego 
Mateusza Stanisza, pracującego w Zespole Placówek Kultury, która jest jednostką 
podległą gminie. Radny Darowski zapytał jeszcze jaka funkcję pełni tam radny 
Stanisz? 
Radny Mateusz Stanisz odpowiedział, że jest menedżerem kultury. Ponadto dodał, że 
jeśli komisja rewizyjne będzie kontrolowała Zespół Placówek Kultury to on również 
wyłączy się wtedy z prac komisji.  
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 Ad.12. Podjęcie uchwały Nr VI/48/11 w sprawie wyboru przewodniczącej-
/ego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy.  
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego 
komisji rewizyjnej. 
Radny Adam Gubernat zgłosił kandydaturę radnego Pawła Wolskiego. 
Radny Wolski wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę radnego Mateusza Stanisza. 
Radny Stanisz wyraził zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było. 
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Radny Jan Darowski powiedział, że funkcją przewodniczącego komisji rewizyjnej 
jest sprawowanie nadzoru nad wszystkimi zespołami kontrolującymi  
i przewodniczący tej komisji nie powinien być pracownikiem jednostki podległej. W 
ocenie radnego występuje tu kolizyjność.  
Radny Paweł Czapla zwrócił się do burmistrza, pytając jak kandydatura radnego 
Stanisza ma się do słów, które kilka tygodni temu wypowiadał burmistrz, a według 
których miało nie być innego kandydata na przewodniczącego komisji rewizyjnej  jak 
tylko kandydat opozycji, w osobie radnego Pawła Wolskiego.  
Burmistrz Długozima odpowiedział, że nie rozumie tego pytania. Wyboru 
przewodniczącego komisji rewizyjnej dokonuje Rada, a nie burmistrz.  
Radny Janusz Szydłowski zwrócił się do radnego Mateusza Stanisza aby on sam 
wypowiedział się na ten temat. 
Radny Stanisz powiedział, że to jest decyzja Rady, a on się jej podporządkuje.  
Burmistrz dodał, że w poprzedniej kadencji przewodniczącym komisji rewizyjnej był 
radny Paweł Wolski, który należał do klubu rządzącego i nikomu wtedy to nie 
przeszkadzało.  
Przewodniczący Rady powiedział, że skoro padło pytanie w kierunku radnego 
Stanisza czy podoła obowiązkom przewodniczącego komisji rewizyjnej, to 
przewodniczący pyta o to samo drugiego kandydata jakim jest radny Wolski. 
Przewodniczący Idzik zapytał radnego Wolskiego czy uważa, że sprosta obowiązkom 
przewodniczącego komisji rewizyjnej biorąc pod uwagę, że w poprzedniej kadencji 
gdy był jej przewodniczącym nie wszystkie kontrole zostały przeprowadzone.  
Radny Paweł Wolski powiedział, że faktycznie nie udało się skończyć dwóch kontroli 
w ostatnim roku kadencji. Radny powiedział, że o wyniku zadecyduje głosowanie  
i należy zdać się tu na demokracje.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Pawła Wolskiego 
na przewodniczącego komisji rewizyjnej: „za” - 7, „przeciw” - 8, „wstrzymał si ę” - 
6.  
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Mateusza 
Stanisza: „za” -12, „przeciw” - 7, „wstrzymał si ę” - 2.  
Przewodniczący powiedział, że w wyniku głosowania zwyciężył radny Mateusz 
Stanisz i jego nazwisko należy wpisać do projektu uchwały.  
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały: „za” - 14, „przeciw” - 3, 
„wstrzymał się” - 4.  Uchwała została podjęta.  
 Ad.13. Podjęcie uchwały Nr VI/49/11 w sprawie planu pracy Komisji ds. 
obywatelskich, samorządu, porządku publicznego, opieki społecznej i zdrowia na 
2011 rok.  
Pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 21, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 Ad.14. Wolne wnioski. 
Radny Wojciech Wróbel zapytał jaki jest planowany termin odbioru basenu? 
Burmistrz wyjaśnił, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, bo nie ma 
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jeszcze zgłoszenia do odbioru. 
Radny Wróbel powiedział, że wydając warunki przetargu wyznaczany jest termin.  
Burmistrz odpowiedział, że termin zakończenia robót budowlanych jest wyznaczony 
na 19 lutego, a termin odbioru może być 28 lutego kiedy firma zgłosi gotowość do 
odbioru.  

(radna Janina Polak wyszła – obecnych 20 radnych) 
Radny Wróbel powiedział, że jemu chodzi o termin oddania inwestycji.  
Burmistrz odpowiedział, że termin zakończenia prac budowlanych to 19 lutego, a 
termin oddania inwestycji wiąże się z odbiorem.  
Radny Wróbel zgodził się z tym i dlatego nie pyta o faktyczny termin, tylko o 
planowany termin wynikający z umowy podpisanej z wykonawcą.  
Burmistrz odpowiedział, że w umowie podany jest termin 19 lutego jako termin 
zakończenia prac budowlanych. A firma może zgłosić w ostatnim dniu zakończenia 
prac budowlanych i odbiór może trwać nawet miesiąc , tak jak było w przypadku 
hali, gdzie były poprawki.  

(radny Paweł Czapla wyszedł – obecnych 19)  
Radny Wróbel zapytał czy po przekroczeniu tego terminu przewidziane są jakieś kary 
dla wykonawcy? 
Burmistrz odpowiedział, że jest to trudne pytanie. Wszystko zależy od tego czy 
przekroczenie terminy wynika z winy wykonawcy czy nie.  
Przewodniczący Rady powiedział, że z obu stron widzi dobra wolę ale temat jaki 
został poruszony jest bardzo skomplikowaną materią i najlepszą formą do tego będzie 
złożenie interpelacji.  
Radny Adam Gubernat powiedział, że dla niego termin odbioru jest terminem 
odbioru i wykonawca powinien dużo wcześnie zgłosić do wszystkich instytucji, że 
jest termin odbioru i na dzień 19 lutego jest ostateczny termin odbioru. A wykonawca 
jest zobowiązany dużo wcześniej oddać wszystkie prace budowlane i zgłosi to do 
odpowiednich instytucji.  
Burmistrz odpowiedział, że wykonawca oczywiście wcześniej może zgłosić 
inwestycję do odbioru jednak terminem odbioru jest dzień kiedy gmina podpisze 
protokół odbioru.  

(radny Janusz Pancerz wyszedł – obecnych 18) 
Radny Jan Darowski zapytał kto jest strona pozwaną w sporze o łącznik? 
Burmistrz Długozima odpowiedział, że jest to firma, która projektowała ten łącznik.  
 Ad.15. Interpelacje i zapytania. 
Radny Paweł Wolski zapytał jaką funkcje pełni pan Adam Waz w Zespole Placówek 
Kultury? 
Burmistrz odpowiedział, że pan Waz pełni obowiązki dyrektora w okresie 
przebywania pani dyrektor ZPK na zwolnieniu lekarskim.  
Radny Wolski zapytał od kiedy pełni obowiązki dyrektora? 
Burmistrz odpowiedział, że od 2 stycznia 2011 roku.  
 Ad.16. Komunikaty.  
Żadnych komunikatów nie było. 
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 Ad.17. Zamknięcie obrad VI sesji.  
Przewodniczący słowami „zamykam obrady VI sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy” 
dokonał jej zamknięcie o godz. 15:50.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Aleksandra Hamkało 


